
 

PROTOKOLL – NBK ORDINÆRT ÅRSMØTE 2024 
 
Sted: Vestby Hytte- og Gjestegård (Vestby Park), fredag 31.05.2024 kl 19.00 
 
Agenda: 
 

1) Godkjenning av innkalling og stemmeberettigede (inkl forhåndsstemmer) 
2) Valg av ordstyrer, referent, to medlemmer til å underskrive protokollen, to medlemmer til 

tellekorps 
3) Årsberetning 
4) Regnskap 
5) Innkomne saker 
6) Budsjett (inkl kontingentfastsettelse for 2024) 
7) Valg 

 
1. Godkjenning av innkalling og stemmeberettigede (inkl forhåndsstemmer) 

Innkalling ble godkjent uten bemerkninger. 
Ved opptelling av medlemmer var det 30 stemmeberettigede på saker og 28 
stemmeberettigede på personvalg. Det var en forhåndsstemme og 2 oppmøtte som ikke var 
stemmeberettigede. 

 
2. Valg av ordstyrer, referent, to medlemmer til å underskrive protokoll 

Foreslått og valgt ble: 
Ordstyrer: Reidun Horn 
Referent: Ritha H. Vangen 
2 medlemmer til tellekorps: Grethe Aasgaard og Simen Olai Berg 
2 medlemmer til å underskrive protokollen: Bitten Oldereide og Kari Bjørnsen 

 
3. Årsberetning 

Årsberetningen ble gjennomgått av leder Lena N. Haugland. 
Leder Wenche C. Lagmo trukket seg i løpet av siste periode 
Nestleder Torgeir Harestad trukket seg i løpet av siste periode 
Mari Aanstad, Leder Fransk Bulldog, trukket seg i løpet av siste periode 
 
Det ble påpekt at vi benytter ordet «husstandsmedlem», ikke familiemedlem hva angår 
medlemskap av flere i samme husholdning. 
 
Gjennomgang og oppsummering av året fra sunnhetsutvalget v/Lena N. Haugland.  
 
Årsberetningen ble tatt til etterretning 

 
 
4. Regnskap 

Regnskapet ble gjennomgått av kasserer Steinar Eriksen. 
 
Flere hadde ordet og det ble uttrykt ønske om et mere detaljert regnskap som splittet de 
forskjellig utstillingene for å gi en bedre oversikt over inntekter/kostnader på de forskjellige 
arrangementene. 
Det ble også diskutert om hvilke tiltak som kan gjøres for å bedre økonomien fremover. Bl.a. 
arrangere valpeshow, besparende tiltak angående Bulletinen. 
 
Vedtak: Regnskapet enstemmig godkjent og revisors beretning tatt til etterretning. 
 

 
5. Innkomne saker 

 
Sak 1 Lovendring som gjelder fullmakt ved stemming på saker, ikke personvalg. 

 
Styrets forslag til tilføyelse/lovendring i klubbens lover §3-2 Møte og stemmerett: 
«Det tillates å gi et medlem fullmakt til å stemme på vegne av seg selv på saker. Et 
medlem kan KUN ha 1 fullmakt på årsmøtet». 

 
Forslaget og mal ble enstemmig vedtatt 

 



 
Sak 2 Lovendringsforslag ifm innlemmelsen av rasen Continental bulldog i NBK. 

 
Styrets forslag til tilføyelse/lovendring i klubbens lover kap §1-1 Organisasjon og 
virkeområde: 
Klubben omfatter rasene Engelsk bulldog og Fransk bulldog endres til: 
«Klubben omfatter rasene Engelsk bulldog, Fransk bulldog og Continental bulldog.» 
Klubben stemte allerede på årsmøte i 2023 at raseansvaret for Continental bulldog 
skulle ligge under NBK. 

 
§3-4 Årsmøtets oppgaver 
Styrets forslag til tilføyelse: 
Årsmøtets oppgaver er å: 
«Under bokstav i) legges til – Leder avdeling Continental bulldog velges for 2 år.» 
Leder avd Continental bulldog og ett styremedlem velges neste år. 
 
§6-6 Avdelinger 
«Continental bulldog legges til under bokstav a» 

 
Uten inngående informasjon ble det avstemt, og forslaget ble nedstemt. Saken ble 
diskutert blant de fremmøtte og mer informasjon ble gitt. Det ble forklart at klubben har 
raseforvaltningen selv om de ikke er inkludert i klubbens lover, og at denne saken er 
en oppfølgingssak som følge av at rasen ble stemt inn inder GF i 2023. Da ba 
medlemmene om å få stemme over saken på nytt, da de ikke hadde vært godt nok 
innsatt i saken ved første avstemming.  
 
Forslagene om lovendringen ble vedtatt med 26 av 28 stemmer. Dvs mer enn 2/3 
flertall. 

 
Sak 3 Styret foreslår at det innføres i NBK’s etiske regler et punkt som omhandler avl på 

Cotinental bulldog.  
«Gjelder kun Continental bulldog: Hunder som brukes i avl skal ha kjent HD og AD 
status før parring. Norskregistrerte hunder skal ha status registrert i Dogweb. Avl på 
hunder med grad E, gir avlssperre på avkom.» 
Retningslinjer utarbeides iløpet av 2024.Alle raser i klubben skal ha avlsetiske 
retningslinjer. 

 Medlemmene ønsket aldersgrense for røntgen satt til 12 måneder.  
Forslaget ble vedtatt med 23 stemmer  

 
Sak 4 Styret foreslår at oppdrettere som ønsker å stå på klubbens oppdretterliste betaler kr 

300,- til klubben Dette gjelder fra d.d sånn at man betaler 50% for 2024. 
 

Forslaget ble vedtatt med 25 stemmer 
 

Sak 5 Forslag fra Steinar Eriksen: 
«Foreslår at det blir fortgang i BOAS-testing av eldre hunder med  
kr 500,- pr hund begrenset til 10 hunder pr rase og at denne utgiften  
(kr 10000) «bakes» inn i budsjettet som blir vedtatt for 2024., at NBK sponser eiere 
som vil BOAS-gradere sine eldre hunder (>6 år), dvs hunder som har vært testet minst 
en gang tidligere i yngre alder. Gjeldende fra 01.06.2024.» 
 
Styret støtter forslaget etter «først til mølla-prinsippet.» 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt med unntak av frist 01.06.2024. Styret ble gitt 
fullmakt til å kontakte Norsk Kennel Klub for innhenting av tallmateriale (antall hunder 
som må testes) og tillitt til å vurdere om det er et overkommelig antall før vedtak og 
dato for igangsetting settes. 

 
Sak 6 Forslag fra Steinar Eriksen: 

Det oppfordres til å DNA-teste Fransk bulldog for CDDY, Cystinuria og DM. Videre at 
klubbens Estiske grunnregler for avl og oppdrett oppdateres med et punkt hvor dette 
kommer inn med ordlyden «avlsdyr bør testes for ….». 
 
Styret støtter forslaget. 
 



 
Forslaget ble nedstemt med 10 mot 11 stemmer men at man gir 
Styret/Sunnhetsutvalget fullmakt til å utarbeide ny innstilling til neste årsmøte i 2025. 

 
Sak 7 Forslag fra Steinar Eriksen: 

Det foreslås at Styret/Sunnhetsutvalget tar kontakt med Finsk Fransk bulldog klubb, 
Finsk Kennel klubb og Norsk Kennel Klub for om mulig å innføre en tilsvarende 
registrering av ryggundersøkelse i Dogweb her i Norge som blir gjort i Finland i dag. 
Dette som en videreføring av ryggprosjektet for Fransk bulldog som ble startet opp for 
flere år siden. 
 
Styret støtter forslaget om å sjekke mulighetene og å gå i dialog med Norsk Kennel 
Klub. 
 
Forslaget ble nedstemt med 9 mot 11 stemmer. 

 
Sak 6 Budsjett inklusiv medlemskontingent 
 
 Budsjettet ble gjennomgått og kommentert og ble tatt til etterretning. 
  

Styret foreslår å øke medlemskontingenten med kr 25,. (fra kr 275,- til kr 300,-) fra 01.01.2025, 
da det er mange år siden siste økning. Klubben har gått underskudd de siste årene og det må 
gjøres tiltak for å øke inntektene til klubben. 
 
Etter endringsforslag ble det enstemmig vedtatt å øke medlemskontingenten med kr 50,- (fra 
kr 275,- - kr 325,-) fra 01.01.2025. 

 
Sak 7 Valg (ingen stemmer ble forkastet) 
 
 Valgt ble: 
 
 Styret: 
 Leder NBK:  Lena N. Haugland  valgt for 1 år med 24 av 24 stemmer 
 Nestleder NBK:  Jarle Gulbrandsen   valgt for 1 år med 21 av 24 stemmer 
 Leder avd Engelsk: Ebbe Nilsen   valgt for 2 år med 23 av 24 stemmer 
 Leder for Fransk: Jo-Inge Ervik   valgt for 2 år med 22 av 24 stemmer 
 Styremedlem:  Anne Brekke Van Den Steen  valgt for 2 år med 21 av 24 stemmer 
 Varamedlem:  Hege Winje   valgt for 1 år med 22 av 24 stemmer 
 Varamedlem:  Finn Arne Larsen  valgt for 1 år med 20 av 24 stemmer 
  

Vara Valgkomite: Lasse Gareid   valgt for 1 år med 23 av 24 stemmer 
 Vara revisor:  Geir Østlie   valgt for 1 pr med 23 av 24 stemmer 
 
 
 
Sign.:  ________________________   Sign.: _________________________ 

Bitten Oldereide     Kari Bjørnsen 
 

 

Etter avsluttet årsmøte ble det utdelt Pokal og diplom jfr mestvinnerlisten til 
Engelsk Bulldog, Fransk Bulldog og Continental Bulldog. 

 
Videre ble delt ut diplom til alle nye norske utstillingschampions og andre 

champions 2023 
 

Det ble også gjort ære på mestvinnende aktiviteter så som rally-lydighet, 
barnhunt og agility 

 
 

Handlingsplan for 2024/2025 ble gjennomgått 
 
 



 
 
 
 
 

 


